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A névviselésre vonatkozó engedély határo-
zatlan időre szól.

Hozzájárulás jelzálogjog törléséHez

Dr. Szmodis Jenő jegyző elmondta, hogy 
Falusi anikó, azzal a kéréssel fordult az 
Önkormányzathoz, hogy az Önkormányzat 
javára, a 2053 Herceghalom, Jókai u. 17. 
szám alatt levő ingatlanra bejegyzett 250 000 
forint jelzálogjog törléséhez járuljon hozzá. 
Falusi anikó eleget tett az Önkormányzat-
tal kötött támogatási szerződésben vállalt 
kötelezettségének, ezért a képviselő-testületi 
hozzájárulás megadható az ingatlan teher-
mentesítéséhez.
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem 
szavazat és tartózkodás nélkül hozzájárult a 
szóban forgó ingatlanra az Önkormányzat 
javára bejegyzett jelzálogjog (és annak eset-
leges járulékai) törléséhez.

gázkazán csere a Boróka u. 22-26.sz. alatt 
levő A2 jelű lAkásbAn

Az önkormányzati bérlakás bérlője jelezte 
Önkormányzatunk (mint tulajdonos) felé, 
hogy a lakásban levő gázkazán gyakran meg-
hibásodik, a javítás céljából kihívott szerelők 
a kazán cseréjét javasolták. A bérlő az erre 
vonatkozó dokumentációt a kérelméhez csa-
tolta.
A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem sza-
vazattal, tartózkodás nélkül úgy határozott, 
hogy az A2 jelű önkormányzati ingatlanban 
történő  gázkazán cseréjével kapcsolatban 
beérkezett árajánlatok közül a Thermszer 
Bt. (2053 Herceghalom, Árvácska u.2.sz.) 
ajánlatát fogadja el és a Bt-t bízza meg brut-
tó 550 000 forint értékben a munka elvégzé-
sével. Az összeg a 2013. évi általános tarta-
lékkeret terhére kerül kifizetésre.

a siWorld Magyarország Megkeresése

Erdősi László polgármester elmondta, 
hogy a SiWorld Magyarország Távközlési 
Tervező és Kivitelező Kft. azzal a kéréssel 
fordult Önkormányzatunkhoz, hogy elvi 
hozzájárulást adjon a település optikai elő-
fizetői hozzáféréssel történő ellátása érde-
kében szükséges tervezési, hálózatépítési 
munkálatok elvégzéséhez. Természetesen a 
munkálatokkal járó burkolatbontások és az 
esetleges károk helyreállításának költségeit 
a beruházó vállalja.
Makay István, a Humán és Környezetvé-
delmi Bizottság elnöke megkérdezte, hogy a 
földkábelek lefektetésének költségét a szol-
gáltató áthárítja-e a lakosokra.

Erdei László, a Pénzügyi és Településfej-
lesztési Bizottság elnöke megkérdezte, hogy 
a beruházás megvalósulása esetén szükség 
van-e a település valamennyi utcájának fel-
bontására, mert ez esetleg nagy lakossági fel-
háborodást eredményezhet.
Erdősi László polgármester reméli, hogy az 
esetleges kábelfektetés nem okozna nagyobb 
lakossági felháborodást, tekintettel arra, hogy 
a település telekommunikációs lefedettsége 
meglehetősen rossz.
Optikai kábelek lefektetésével a legmaga-
sabb csúcstechnológia kerülne a településre, 
amely azután jobb internet, telefon és egyéb 
szolgáltatásokat, sokkal gyorsabb és meg-
bízhatóbb adatátvitelt eredményezne. Ennek 
kapcsán elmondta, hogy a települési megfi-
gyelő kamera hálózat kiépítéséhez is szükség 
lenne erre a hálózatra. Természetesen a beru-
házó tulajdonosa lesz a hálózatnak, ugyanak-
kor a lakosoknak nem kell a használatért kü-
lön díjat fizetni, az mindig benne foglaltatik 
a szolgáltatások díjában.
Makay István, a Humán és Környezetvédel-
mi Bizottság elnöke javasolta, hogy nagyon 
körültekintően járjanak el a kábelfektetés kap-
csán felbontott úttestek visszaállítása során.
Erdősi László polgármester elmondta, hogy 
a kábelfektetés leginkább a járdák mellett, 
vagy annak helyén történik majd. Az úttestek 
felbontására legfeljebb a kereszteződésekben 
kerülhet sor. 
Izsák Irén képviselő arra hívta fel a figyel-
met, hogy földkábelek és egyéb közművek 
földben történő vezetésének komoly szabá-
lyai vannak, amelyre a kivitelezés folyamán 
az Önkormányzatnak fokozottak oda kell fi-
gyelnie.
Dr. Szmodis Jenő jegyző hangsúlyozta, hogy 
a határozati javaslat csupán az elvi engedély 
megadásáról szól. Az elhangzottak kapcsán 
azonban indítványozta határozati javaslat 
utolsó mondatának a következő módon tör-
ténő kiegészítését:
„A kivitelezési munkálatok megkezdésére 
csupán az Önkormányzat végleges engedélye 
birtokában és abban az esetben kerülhet sor, 
amennyiben a beruházó az egyszeri közterü-
let használati díjat megfizette.”
Erdősi László polgármester hozzátette, hogy 
a települési térfigyelő rendszer kiépítéséhez 
szükséges a teljes települést lefedő kábel-
hálózat. Megfelelő hálózat esetén a közte-
rület-felügyelő a WIFI hálózaton keresztül 
folyamatosan ellenőrizni tudja majd a kame-
ra rendszer által felvett képeket a település 
teljes területén.

Tájékoztató a Képviselő-testület 2013. június 4-i
nyilvános üléséről
Erdősi László polgármester megnyitotta a Képviselő-testület ülését. Megállapította, hogy jelen van 6 fő, tehát az ülés rendelet és ha-
tározatképes.  Erdei László a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke és Erdősi László polgármester jelezte, hogy az egye-
bekben szót kér. A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkül a napirendet elfogadta.

IntézményvezetőI pályázAt elbírálásA

Herceghalmi Csicsergő Óvoda vezetői pá-
lyázatra egyetlen pályázat érkezett, amelyet 
az óvoda vezetését jelenleg is ellátó Varga-
Tóth Csaba nyújtott be. A pályázatot a Szü-
lői Közösség, a nevelőtestület és az alkalma-
zotti közösség is egyhangúlag támogatta.
Csizmadia Zsuzsa alpolgármester elmond-
ta, hogy nehéz szívvel szavaz igennel, mert a 
szavazás nyomán az általános iskola elveszíti 
eddigi vezetőjét.
Varga-Tóth Csaba válaszában arról beszélt, 
hogy ő maga is fájó szívvel mond le az iskola 
vezetéséről, azonban továbbra is részt vesz 
az iskola munkájában és a település közéle-
tében. 
Csizmadia Zsuzsa alpolgármester kérte, 
hogy Varga-Tóth Csaba továbbra is vállalja 
el  a dráma szakkör vezetését, ezáltal bizto-
sítva a továbbiakban is a települési ünnepsé-
gek színvonalas műsorait. 
Varga-Tóth Csaba örömmel vállalja a to-
vábbiakban is a dráma szakkör vezetését, a 
közösségi ünnepségek megszervezését pedig 
egyezteti az irodalom és a történelem taná-
rokkal. A nevelési év zárását és a következő 
nevelési év előkészítését még szeretné el-
végezni az iskolában. Úgy véli, hogy teljes 
munkaidőben augusztus második felétől dol-
gozhatna az óvodában.
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, (egy 
fő megérkezett) nem szavazat és tartózkodás 
nélkül a Herceghalmi Csicsergő Óvoda veze-
tőjének Varga-Tóth Csabát 2013. augusz-
tus 21-i hatállyal megválasztotta. A testület 
felhatalmazta Erdősi László polgármestert 
a közalkalmazotti jogviszony teljes mun-
kaidőssé történő alakítására és a kinevezési 
okmány, illetve 5 éves időtartamú vezetői 
megbízás aláírására.

A „HercegHAlmI sportegyesület” név fel-
vételének engedélyezéséről 
Budaörsi Kistérség-Sportegyesület azzal 
a kéréssel fordult a Képviselő-testülethez, 
hogy járuljon hozzá a „Herceghalmi Sport-
egyesület” név felvételéhez. A kérelemből 
kitűnik, hogy az egyesület megfelel a rende-
letben meghatározott feltételeknek.
Tekintettel arra, hogy a sportegyesület szék-
helye Herceghalom, és az egyesület a helyi 
gyermekek sportolási lehetőségét szolgálja, 
a Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem 
szavazat és tartózkodás nélkül úgy határo-
zott, hogy hozzájárul a Budaörsi Kistérség-
Sportegyesület azon kéréséhez, hogy nevét 
Herceghalmi Sportegyesületre változtassa.



3HERCEGHALOMi HÍRMOnDÓ  2013/6

önkormányzati hírek

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem 
szavazat és tartózkodás nélkül úgy határo-
zott, hogy elviekben hozzájárul a SiWorld 
Magyarország Távközlési Tervező és Kivite-
lező Kft-nek a településen történő felmérési, 
tervezési és hálózatépítési munkálatok elvég-
zéséhez. A hálózat kiépítése csak földkábel-
lel történhet. A kivitelezési munkálatok meg-
kezdésére csupán az Önkormányzat végleges 
engedélye birtokában és abban az esetben 
kerülhet sor, amennyiben a beruházó az egy-
szeri közterület használati díjat megfizette.

döntés településI értéktár létreHozásA 
tárgyáBan

Erdősi László polgármester elmondta, 
hogy a magyar nemzeti értékekről és hun-
garikumokról szóló törvény, illetve a törvény 
végrehajtásáról szóló kormányrendelet ren-
delkezik a helyi értéktár létrehozásának le-
hetőségéről. A helyi értéktár működtetésére a 
Képviselő-testület legalább 3 fős bizottságot 
hoz létre. 
hunya krisztina képviselő megkérdezte, 
hogy az Önkormányzat korábbi munkatársa, 
Mező Judit által elkészített települési érté-
kekről szóló lista fellelhető-e az Önkormány-
zatnál.
Izsák Irén képviselő elmondta, hogy a tör-
vény a települési értékek széles spektrumát 
öleli fel a természeti értékektől kezdődően a 
kulturális értékeken át az egyes előadómű-
vészekig, pl. a Labdarózsa Kórusig. Ezeket 
mindenki ismeri a településen, csupán egy-
séges rendszerbe kell foglalni ezeket az ér-
tékeket.
Dr. Szmodis Jenő jegyző kiegészítésül el-
mondta, hogy amennyiben az Önkormányzat 
létrehozza a értéktárat, annak működési költ-
ségeit, illetve ügyviteli feltételeit az Önkor-
mányzat köteles biztosítani.
Erdősi László polgármester javasolta, hogy 
az értéktár létrehozására létrehozott bizottság 
tagjai a civil szervezetek képviselői, illetve a 
településen élő civilek közül kerüljenek ki. 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, nem 
szavazat és tartózkodás nélkül úgy határo-
zott, hogy élni kíván – a 2012. évi XXX. tör-
vény felhatalmazása alapján – a települési ér-
téktár létrehozásának lehetőségével. Egyben 
felhatalmazza Erdősi László polgármestert a 
határozat végrehajtására.
Az egyebek nApIrendI pontbAn elsőként er-
dei László, a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság elnöke szólalt fel. Elmondta, hogy 
Móric ligeti lakosok keresték fel a játszótér 
használatával kapcsolatos problémák okán. 
Az ott élők kifogásolják, hogy a játszótéri 
eszközöket nem csak a gyermekek, hanem 
kamaszok és „fiatal felnőttek” is használják, 
hangoskodás és gyakran egyéb randalírozás 
mellett. A panaszosok kérik az Önkormány-
zatot, hogy kerítse be a játszóteret és meg-
felelő használati utasításokat helyezzenek el 
az egyes játékok mellé, amely tartalmazza az 
igénybe vevő személyekre vonatkozó korlá-

tozásokat is életkor, illetve testsúly tekinte-
tében. 
Kérik továbbá a játszótér melletti árok kitisz-
títását szúnyoginvázió megelőzése miatt. 
A másik megkeresés szabadtéri kondicionáló 
eszközök telepítése ügyében érkezett hozzá. 
10–15 helyi fiatal azzal a kéréssel kereste 
meg, hogy a településen az Önkormányzat 
helyezzen el szabadtéri kondicionáló eszkö-
zöket.
Erdősi László polgármester úgy véli, hogy a 
kerítés nem alkalmas eszköz a randalírozók 
megállításra.
Csizmadia Zsuzsa alpolgármester tájékoz-
tatta a testületet arról, hogy készül a játszótér 
házirendje, elmondta továbbá, hogy felkérték 
a kivitelezőt arra, hogy a játékok használatá-
ra vonatkozó használati előírásokat adja meg, 
amelyek szintén elhelyezésre kerülnek majd 
a játékok mellett. Emlékeztetett arra, hogy a 
Móric-ligeti játszótér kialakítására 21 mil-
lió forintot különített el a testület, amelynek 
megközelítőleg fele még rendelkezésre áll. 
A tervek szerint a játszótérrel szemben levő 
önkormányzati területen a rendelkezésre 
álló összegből a játszótér tovább bővíthető. 
A játszótér bekerítésére vonatkozó javaslat 
kapcsán végezetül elmondta, hogy a játékok 
állagának megőrzése érdekében történő be-
kerítést túl költséges, ugyanakkor alkalmat-
lan eszköznek tartja. 
Hozzászólásában ezek után felvetette, hogy 
érdemes volna elgondolkodni a Képviselő-
testületnek egy „zöld-depo” kialakításáról. 
Többen keresték meg azzal, hogy az Önkor-
mányzat keressen alkalmas területet arra, 
hogy a településen keletkező nagy mennyi-
ségű fűnyesedék megfelelő helyen és módon 
kerülhessen elhelyezésre. A lakosok túlnyo-
mó többsége biztosan igénybe venné az ön-
költségi áron, vagy megfelelő térítés ellené-
ben történő szolgáltatást.
hunya krisztina képviselő elmondta, hogy 
a játszótér mellett levő szolgáltatóház tu-
lajdonosa kifogásolja, hogy a játszótérre 
érkező szülők gyakran a szolgáltatóházhoz 
tartozó magánterületen parkolnak, kéri az 
Önkormányzatot, hogy segítsenek ennek a 
problémának a megoldásában. A szabadtéri 
kondicionáló eszközök elhelyezésére pedig 
tökéletes választásnak tartaná a Liget-utcai 
játszótérrel szembeni parkot.
Erdei László, a Pénzügyi és Településfejlesz-
tési Bizottság elnöke továbbra is fenntartja a 
játszótér bekerítésére vonatkozó javaslatát, 
tekintettel arra, hogy az Önkormányzat jelen-
tős összegeket költött és költ a továbbiakban 
is a játszótér bővítésére. Emlékeztetett arra, 
hogy a fűnyesedék begyűjtésére már koráb-
ban is történt egy kezdeményezés, javasolja 
megkeresni az akkori kezdeményezőt.
Dr. Szmodis Jenő jegyző arról tájékoztatta 
a képviselőket, hogy az Önkormányzatnak 
nincs eszköze egy tulajdon zavartalan bir-
toklásának biztosítására. Egyedi esetekben 
a tulajdonos természetesen utólag kérhet bir-

tokvédelmet, de a zavartalan birtoklás előze-
tes biztosítását elsősorban a tulajdonos tudja 
megteremteni elkerítéssel, tábla kihelyezésé-
vel, vagy más egyéb alkalmas módon.
Morvai László képviselő felhívta a figyel-
met arra, hogy térfigyelő kamera-rendszer 
kiépítése a legolcsóbb és legalkalmasabb 
megoldást jelenti majd a játszótér állagának 
megőrzésére is.
hunya krisztina képviselő jelezte, hogy a 
Talentis Lakópark területén nagyon magas a 
fű. Különböző gazdasági okok miatt a közös 
képviseletet ellátó cég nem gondoztatja a te-
rületet, az ott lakók erejét pedig meghaladja 
egy ekkora terület karbantartása. Tisztában 
van azzal, hogy magánterületről van szó, de 
nem csak az ott élőket, hanem a település va-
lamennyi lakosát érinti a burjánzó gaz és az 
ott elszaporodó kullancsok.
Csizmadia Zsuzsa alpolgármester elmond-
ta, hogy az Önkormányzat dolgozói csak a 
nyílt területek kaszálását tudják elvégezni, 
de az épületek között levő terület kaszálása 
„kertészt kíván” tekintettel arra, hogy azon 
a részen olyan telepített növények vannak, 
amely körül hozzáértő kaszálás szükséges.
Ezek után Erdősi László polgármester az 
ülést 16 óra 10 perckor bezárta.

Szabó György

Helyreigazítás
A Herceghalomi Hírmondó máju-
si számában, a Képviselő-testületi 
ülésről szóló tájékoztatóban sze-
replő pedagógus napi ünnepséggel 
kapcsolatban tévesen jelent meg, 
hogy a rendelkezésre álló pénzösz-
szeg az óvodapedagógusok peda-
gógus napi ünnepségének megren-
dezésére szolgál.
A helyes megfogalmazás a követ-
kező: 
„ A fennmaradó 100 ezer forint 
az óvodapedagógusok és a tanári 
kar pedagógusnapi ünnepségének 
megrendezésére szolgál. A vendé-
geket Makay István képviselő úr 
köszönti majd.”
A tévedésért az érintettek szíves el-
nézését kérem!

Szabó György szerkesztő
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EXTRÉM PARK Herceghalomban
Elkészült és a fiatalok birtokba
vehették a gördeszka pályát

Talán nem érdektelen e cikkben is felhívni 
mind a szülők, mind a fiatalok figyelmét, 
hogy ez a sport nem veszélytelen. Nagy gya-

korlat és a szabályok betartása szükséges 
ahhoz, hogy ne történjen baleset. A pálya 
sarkában egy „házirend” olvasható. Ennek 
betartása és a fokozott óvatosság kötelező 
mindenki számára, aki a pályán sportol.

Köszönet a gyors kivitelezésért, az önkor-
mányzat anyagi támogatásáért. 
Balesetmentes jó gördeszkázást és sportos 
nyári vakációt kívánunk minden herceg-
 halomi (és vendég) használónak!

Szabó György

Régi probléma oldódott meg községünkben 
június 8-án. A sportágválasztó nap keretében 
az önkormányzat átadta a fiataloknak a labda-
rúgó pálya mögötti részre felépített gördesz-
ka pályát, amit ők gyorsan birtokba is vettek. 
Már az átadás előtt is próbálgatták rollerral, 
kerékpárral, görkorcsolyával, gördeszkával. 
Mikor is született meg a gondolat? Az a tény, 

hogy a herceghalomi fiataloknak nem volt 
egy olyan közösségi terük, ahol együttlehet-
nek, együtt sportolhatnak, már régi téma az 
önkormányzatban. Nagyot lendített a meg-
valósítás ügyén az, amikor ez év elején a fi-
atalok 120 aláírással egy levélben fordultak 
a Képviselő-testülethez, hogy szeretnének 

egy gördeszka pályát. A Képviselő-testület 
Csizmadia Zsuzsa alpolgármesterrel az élen 
felkarolta az ügyet. A testület közösen a fiata-
lokkal kialakította a megvalósítandó pályát, 
majd következett a tervezés, és árajánlatké-
rés. A márciusi testületi ülésen a képviselők 
jóváhagyták a terveket és megszavazták a 
szükséges költséget. Elkezdődött a kivitele-
zés. Nem egészen három hónap alatt elké-
szült a gördeszka pálya, melyet ünnepélyes 
keretek között vehettek birtokba a fiatalok. 

Herceghalomi 
Hírmondó

Megjelenik havonta
Kiadja: 

Herceghalom Önkormányzata
Tel.: 06-23/530-560

E-mail: polghiv@
herceghalom.hu

www.herceghalom.hu

Felelős szerkesztő:
Szabó György

Telefon: 23 319 038 
06-30 512 3810

E-mail: 
h.hirmondo@gmail.com

ISSN: 2063-0778

Nyomdai munkák:

Nyomdaipari Kft.

A Herceghalomi Hírmondó
következő (XV. évf. 7.) lapszáma 

várhatóan 2013. augusztusban az 
év 35-ik hetében jelenik meg. Lap-

zárta július 31-én lesz.

Kéziratokat, hirdetéseket ezidáig le-
het leadni a polgármesteri hivatal 
titkárságán, vagy küldhetők el a 

fenti e-mail címre.

A Hírmondó korábbi számai
a Községi Könyvtárban megtalálha-

tók és helyben olvashatók.

KÖZLEMÉNY
„Az árvízi védekezés és az árvíz káro-
sultjainak segítése céljából Herceghalom 
Község Önkormányzata Erdősi Lász-
ló polgármester kezdeményezésére a 
Nemzeti Összefogás Vonala számlájára 
1 millió forintot utalt át, hogy ezzel is 
kifejezze szolidaritását a bajban levők 
felé és lehetőségeihez mérten enyhítse a 
természeti csapás következményeit.”

A Herceghalomi Mozgáskorlátozottak 
Egyesülete értesíti a tagtársait, illetve a la-
kosságot, hogy ügyfélfogadási rendje jú-
liustól megváltozik. Minden hónap utolsó 
hétfőjén: 16-18 óráig ügyfélfogadás, 18-19 
óráig ingyenes jogsegélyszolgálattal állunk 
a rendelkezésükre a Könyvtár aulájában.
Az elnökség tagjai minden nap elérhetők a 
30-664-7713-as telefonon,

valamint e-mailben: 2053mke@gmail.com.
Egyesületünk életébe az érdeklődők bete-
kintést nyerhetnek az interneten a
www.hhmke.blogspot.hu oldalon.
Legközelebb június 24-én találkozunk az 
egész napos ceglédi gyógyfürdő látogatás 
alkalmával.

Lékáné Szegedi Borbála elnök

TÁJÉKOZTATÓ
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önkormányzati hírek

Herceghalom Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a felsőoktatásban nappali tagozaton tanuló,

herceghalomi állandó lakcímmel rendelkező fiatalok számára
az alábbi pályázatot hirdeti meg

Pályázati cél: A fiatalok bevonása a község életének színesítésébe, tudásuk hasznosítása.
A pályázat tartalmazza:
a pályázó nevét, lakhelyét  •  a felsőfokú oktatási intézmény nevét, karát, címét  •  a tanult szakágat  •  hallgatói jogviszony 
igazolását, mellékletben.
A pályázó jelölje meg azt a tevékenységet, amelyet képességei birtokában a község javára fordíthat.
A vállalás időpontját, folyamatát, rendszerességét, helyét.
A közreműködés lehetséges területei:
• alakuló civil szervezeteknek segítség nyújtása
• program szervezése, lebonyolítása
• pályázatok figyelése, elkészítése
• idegen nyelvtudás felajánlása
• informatikai fejlesztésekben részvétel
• továbbá minden olyan tevékenység, amely a község közösségi életének fejlesztését szolgálja.
A pályázó vállalásának mérhetőnek, ellenőrizhetőnek, számon kérhetőnek kell lennie.
A pályázat beadási határideje: augusztus 15.
A beérkezett pályázatok értékelése a Humán és Környezetvédelmi Bizottság augusztusi ülésén történik. Nem értékelhető 
az a pályázat, amely nem felel meg a pályázati felhívás feltételeinek, hiányos, illetve határidőn túl érkezett.
A Humán és Környezetvédelmi Bizottság pályázónként a soron következő tanulmányi év 10 hónapjára 5 000 forint/hó 
illetve 15 000 forint/hó közötti összegű ösztöndíjra tesz javaslatot a Képviselő-testületnek. 
A Képviselő-testület a Humán és Környezetvédelmi Bizottság javaslata alapján a pályázatokról szeptemberi ülésén dönt.
Az ösztöndíj egy tanulmányi évre, 10 hónapra szól.
Ösztöndíj azonos pályázónak több egymást követő tanulmányi évben beadott pályázata alapján maximum öt alkalommal 
adományozható.
A pályázat eredményére vonatkozóan, a pályázó értesítéséről, adott év szeptember 15-ig a jegyző gondoskodik.
A pályázóval a Képviselő-testület ösztöndíjas szerződést köt, a megítélt összeg átutalásáról minden hónap 10-ig (szeptem-
ber hónapban 20-ig) a jegyző gondoskodik.
A pályázók az ösztöndíj elfogadásával kötelezettséget vállalnak arra, hogy vállalt tevékenységükkel képességeik birtoká-
ban a község javát szolgálják.
Kötelezettségük továbbá:
• folyamatos kapcsolattartás a pályázat kiírója által megjelölt személlyel
• január 30-ig beszámoló készítése a pályázatban vállalt feladatok megvalósításáról
• június 30-ig éves írásos összefoglaló készítése a vállalt feladatok megvalósításáról
• szemeszterenként a felsőoktatási intézmény által kiadott hallgatói jogviszony igazolása.
Fenti kötelezettségek ellenőrzése eredményeként a Humán és Környezetvédelmi Bizottság félévenként az ösztöndíj folyó-
sítására vagy megvonására tesz javaslatot a Képviselő-testületnek.

Herceghalom Község Önkormányzata

Pedagógusnap
A Községi Könyvtárban 
Erdősi László polgármester 
köszöntötte a megjelenteket, 
majd a gyerekek nagy sikert 
aratott előadása következett. 
Ezt követően Makay István a 
Humán és Környezetvédelmi 
Bizottság elnöke arról beszélt, 
hogy: „Az iskola mindenkor 

értékteremtő és kultúrateremtő intézmény, amely nem elégedhet meg 
azzal, hogy szolgai módon, pusztán megrendelői igényeket teljesít. 
Hiszem, hogy a gyermeket szeretni és biztatni kell, hogy egészsége-
sen fejlődjön, s az óvodákban, iskolákban, biztonságot nyújtó érzel-

mi környezetet kell teremteni számára képessé-
gei szabad kibontakoztatásához. Le kell szögez-
nünk, a pedagógusok őrzők, őrzők a strázsán, 
akik „Ma sem engedik feledtetni az ember Szép-
be-szőtt hitét”. Ezért kellenek olyan pedagógu-
sok, akik a szomorú emberlétben is láttatni tud-
ják, hogy az élet mennyi szépet ad. Egy egészsé-
ges iskola nemcsak tudásgyárként viselkedik, ha-

nem érzelmileg befolyásol, társadalmilag hasz-
nos viselkedési mintákat és közösségtudatot táp-
lál a gyerekekbe. Hatalmas feladat, ami előtt il-
lik tisztelegni minden évben legalább egyszer. A 
tanév végezetével megköszönjük az oktatás-ne-
velés valamennyi munkatársának gyermekeink 
érdekében végzett áldozatos munkájukat, helyt-
állásukat. A következő tanévre szakmai munká-
jukhoz sok sikert és jó egészséget kívánunk.” 
(idézetek a beszédből)
110 éves iskolánk fontos úgy a gyerekeknek, mind a szülőknek és a te-
lepülés vezetésének egyaránt. A pedagógusok az óvodában úgy mint az 

iskolában számíthatnak a Képvi-
selő-testületre, amikor segíteni 
kell munkájukat, pihenésüket.
Az ünnepség után az iskola ét-
termében svédasztalos állófoga-
dáson látta vendégül az önkor-
mányzat Herceghalom pedagó-
gusait.

Szabó György
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Idén ünnepeljük iskolánk fennállásának 110. évfordulóját. 1903 óta 
eltelt idő alatt sok változás történt, de egy dolog változatlan maradt, 
a tanyasi oktatástól a mai napig odafigyelő, szeretetteljes, sokoldalú 
munka folyt és zajlik ma is.
Az évforduló megünneplésére egész hetes programsorozattal készül-
tünk. Az ünnepséget május 21-én iskolánk Kamara-zene tanítványai-
nak és énekkarosainak koncertjével kezdtük. 
A Kihívás napján tanulóink kézilabda kupán versenyeztek, majd kö-
vetkezett volt diákjaink és mai diákok izgalmas focimeccse (5:7). Új 
könyvtárosunk, Király Márta, iskolatörténeti vetélkedővel várta a 
gyerekeket, ahol játékos foglalkozásokon felelevenítették a régmúlt 
idők iskolaéletét. Iskolánk kis zenészei évzáró koncertjét hallgathat-
tuk a KEK-ben, ahol volt énekkarosaink kedveskedtek a vendégek-
nek egy dalcsokorral. Az aulában iskolatörténeti kiállítás várta a tan-
év végéig az érdeklődőket, régi tanmenetek, tanszerek, taneszközök 
színesítették az iskola folyosóit. Felső tagozatos tanulóink interjúkat 
készítettek olyan öregifjú diákokkal, családtagokkal akik ebbe az is-
kolába jártak. A diákok ezekből arcképcsarnok kiállítást készítettek. 
hász András fotóművész jóvoltából régi tablóink elektronikusan ar-
chivált képei megtekinthetők iskolánk honlapján. Herceghalom Gyer-
mekeiért Alapítvány az évforduló alkalmából meglepetés ajándékkal 
kedveskedett a gyerekeknek, minden tanuló kapott egy 110 éves a 
Herceghalmi Általános Iskola feliratú pólót, melyet az alapítvány 
kuratóriumának elnöke, Cserkuti Julianna adott át. Ünnepségsoro-
zatunk zárásaként Interaktív játékos nyelvi napot tartottunk. Rendkí-
vül izgalmas, fergeteges napon az osztályok akadályversenyen vettek 
részt a 110 éves iskola jegyében, emlékezve a régi idők csapatverse-
nyeire. A csoportok menetlevéllel, csatakiáltással járták végig a kije-

lölt helyszíneket, versenyfeladatokat. A nap végén értékeltük a tanu-
lók által készített My England – Mein Deutschland projektmunkákat, 
melyre a a 60 versenymunka közül,  Almádi Lívia 8-os tanuló kapott 
a diákoktól a legtöbb szavazatot. A nagysikerű karaoke versenyen ta-
nulóink megmutathatták angol és német nyelvi zenei tehetségüket. 
Reméljük minden tanulót sikerült visszarepítenünk kicsit a múltba, 
ezzel felvillantva előttük régi és örök értékeket, melyek mai iskolánk-
ban is példaként szolgálnak.
A programsorozat támogatója: Iskolánk diákönkormányzata, 
Herceghalom Gyermekeiért Alapítvány, Hász András, 

Horváthné Gacsályi Marianna igazgatóhelyettes

Nyelvi nap az iskolában

Május 24-én Nyelvi nap volt az iskolában. A program német és angol 
nyelvű előadással kezdődött. Iskolánk ebben az évben 110 éves. Eb-
ből az alkalomból tanáraink akadályversenyt rendeztek az osztályok 
számára. Különböző állomásokon mértük össze ügyességünket. Volt 
nyelvtörő- és betüző bajnokság, szendvicskészítő verseny, krikett, 
baseball és furcsa angol sportok. A szellemi és fizikai „megpróbálta-
tásokat” karaoke-val vezettük le. Mindenki izgatottan várta az ered-
ményhirdetést. A legjobb eredményt a 7. osztály érte el. Eseménydús, 
tartalmas volt ez a nap. Nevetésben nem volt hiány, nagyon jól érez-
tük magunkat. Köszönjük a tantestület munkáját, akik felejthetetlenné 
tették számunkra ezt a napot!

Tessenyi Zsuzsanna 7.o.

110 éves a Herceghalmi Általános Iskola
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Kirándulás Vajtára

Osztálykirándulás a Börzsönybe
Csütörtök reggel indultunk 
autókkal Kisirtás-pusztára. 
Bár maga az út nem volt 
túl izgalmas a kompon 
való utazás mindenkinek 
tetszett. Megérkeztünk a 
nagybörzsönyi kisvasút ál-
lomásra. Az eső továbbra 
is zuhogott és a kisvonat 
üvegezetlen ablakain a víz 

csiklandozta a nyakunkat. Így érkeztünk meg az erdő közepébe. A 
kisvonat a „házunktól” kb. 200 m-re rakott ki, így nem kellett sokat 
gyalogolni.
Az étel a hegytetőn egy kocsiban várt ránk, hogy lehozzuk. Első ka-
landunk már is megkezdődött, mert mindannyian elindultunk az ele-
mózsiáért. Mindenki-
nek jutott valami: 1-1 
zsák krumpli (5 kg), 
hagyma, kenyér, liszt, 
cukor(ka), hálózsák, 
stb. 
Ezt követően berendez-
kedhettünk a házban. 
Kiteregettük, szárítot-
tuk nedves ruháinkat 
és kifújtuk magunkat. 
Ezek után jólesett az 
evés. Majd kezdődhe-
tett a játék! Baseballoztunk egész délután, meg hát segítettünk a va-
csora készítésében. Mi volt? Spagettit főztek a szakácsok (Ági néni, 
Zoli bácsi és Rebeka apukája). Ági néni beosztotta, hogy amikor a lá-
nyok segítenek, akkor a fiúk mosogatnak, majd a következő étkezés-
nél fordítva. Nem tetszett mindenkinek, de megoldottuk.
Az estebéd elfogyasztása után, ki-ki ment focizni, társasozni, társa-
logni vagy éppen mosogatni, takarítani és törölgetni. Az utóbbiak a 
kevésbé híres tevékenységek közé tartoztak. Este mondhatni kidől-
tünk a fárasztó nap után.

Másnap a lányok 
megtörtek vagy úgy 
85 db tojást, turbóz-
ták a szakácsok pi-
rított szalonnával és 
virslivel, amiből ha-
talmas rántotta lett. 
Mindenki jóllakott. 
Kellett is az energia 
a 16 km-es túrához, 
ami Márianosztrára 
vezetett. Megláto-
gattuk az ottani börtönmúzeumot, lazításként megettünk egy fagyit és 
indultunk is vissza! A táj csodás volt, a víz az agyagos földbe utat vájt, 
így csúszóssá tette itt-ott a túrát.
Estebéd gyanánt paprikás krumplihoz készülődtünk. A túra után így 
nekiültünk két zsák krumplit és ugyanennyi hagymát megpucolni és 
felvágni. Míg megfőtt a kaja, lehetett focizni, baseballozni. A desszert 
a krumpli után kakaós és nutelás palacsinta volt. Ebből kb. 100 db fo-
gyott el. A hasunk tele, a lábunk fáradt volt, energiánk pedig elfogyott. 
Sajnos a betervezett bátorságpróbát az eső elmosta. Vacsora után éjfé-
lig „Rizikóztunk” és reggel folytattuk tovább a „világhódítást”. 

Hideg reggeli után, 
megtanultuk kezelni a 
GPS-t, hogy a kincsva-
dászat során megleljük 
az  eldugott jutalmakat. 
Szerencsére nem esett 
az eső és bár a GPS néha 
azt sem tudta, hogy hol 
van, mi minden „kincs-
re” rátaláltunk.
Ebédeltünk és indulhat-

tunk haza. A kisvontra várva újabb eső kapott el bennünket. Esővel 
kezdtünk esővel fejeztük be. Köszönjük a kirándulást!

Vass Anna 6. osztály

Ebben a tanévben az 5. osztály az Erzsébet-program keretében nyer-
tes pályázatunknak köszönhetően eljutott a vajtai Erzsébet-táborba. 
Magyar Nemzeti Üdülési Alapítvány jóvoltából a tábor összköltségé-
ből a gyerekeknek csak 15 %-ot kellett befizetni.
Köszönetünket fejezzük ki Herceghalom Gyermekeiért Alapítványnak, 
amely szintén hozzájárult a tábor költségeihez. A gyerekek így emlé-
keznek a táborra.

 Nagy Lajos osztályfőnök

2013. május 30-án az 
5. osztály három nap-
ra egy korai vonat-
tal Vajta felé indult. 
A hosszú utazás után 
elfoglaltuk helyünket 
az Erzsébet – tábor 
szállásán. Az első úti 
célunk a Zichy-kas-
tély volt, ami most 
főiskolaként működik 

és sok külföldi diáknak ad otthont. A régi stílusú szobák csodálatos 
látványt nyújtottak.
A második napunk elején kicsit rosszabb volt az idő ezért az „1 perc 
és nyersz” játékaival szórakoztunk. Miután a nap is kisütött elsétál-
tunk a közelben lévő termálfürdőhöz ahol jót pancsoltunk.
Később újra borongóssá vált az ég, így hát visszasiettünk táborhe-
lyünkre. A bőséges vacsora után az Etnofon népzenei koncert követ-

kezett, ami mindenkinek nagyon tetszett. Ezt a napot bátorságpróbá-
val zártuk. 
Az egész tábor ideje alatt rengeteget sportoltunk. Minden este fiúk-
lányok ellen focimeccset rendeztünk, pingpongoztunk és a fürdőben 
órákig strandröplabdáztunk is.
A visszaindulás előtti reggel nagy pakolással és takarítással telt. Na-
gyon jól éreztük magunkat, ezért szeretnénk köszönetet mondani 
horváthné gacsályi Marianna néninek és Nagy Lajos bácsinak.

Petrik Sára-Orbán Rebeka 5. osztály
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Május 30-án nagycsoportos óvodásaink elbúcsúztak az óvodától, a 
szeretett óvónéniktől és dadusoktól. Jövőre kezdik az iskolát. A két 

nagycsoport leendő kisdiákjai kedves előadással adtak számot a szü-
lőknek felkészültségükről. A középsősök egy-egy szál virággal és 
ballagó-batyuval ajándékozták meg az elköszönő társaikat. A 2013-

2014. nevelési évben 2 első osztály indul majd a Herceghalmi Álta-
lános Iskolában. Úgy a gyerekek, mind  szüleik nagy reményekkel 
tekintenek az iskolás évek elé. A gyerekek az óvoda három évében 
megfelelő alapokat kaptak és az óvodapedagógusok megfelelő mér-
tékben készítették fel őket az iskolakezdésre.

Elballagtak a herceghalmi óvodások

„Ballag már a vén diák…”
2013. június 15-én búcsúztak a nyolcadikosok az iskolától, valamint minden diák a 2012-13-as tanévtől. 

Ismét elérkezett a búcsú ideje a nyolcadiko-
soknak. A rendezvényen az intézmény diák-
jain, dolgozóin és a családtagokon kívül 

megjelent Csizmadia Zsuzsa alpolgármes-
ter, a Klebersberg Intézményfenntartó képvi-
seletében hoyos Sándorné a Budakeszi Tan-
kerület Igazgató asszonya, dr. Petrikné gál 
Csilla a Szülői Közösség vezetője, valamint 

Cserkúti Júlianna a Herceghalom Gyerme-
keiért Alapítvány kuratóriumának elnöke.
A végzős diákok utoljára járták végig az épü-
let tantermeit és búcsúztak diáktársaiktól. 
Miután a gyermekek is elfoglalták helyüket 
az udvaron, Ladányi renáta Kuzma István 
zongorakíséretével egy megható dallal kezd-
te a műsort, majd Tálas Ágnes vezetésével 
iskolánk néptánc csoportját láthatta a közön-

ség. A nyolcadikosoktól elköszöntek a hete-
dik osztályosok, majd a végzősök emlékez-
tek vissza az itt töltött évekre és köszöntek el 
tanáriaktól.
Ezután a nyugdíjas éveit megkezdő Patakiné 
Bitay Adél tanárnőtől köszöntek el jelenlegi 
és volt diákjai, kollégái, az alapítvány, mely-
ben évekig meghatározó személyiségként 
dolgozott, a tankerület vezetője, valamit az 
önkormányzat nevében az alpolgármester 
asszony. 
Csizmadia Zsuzsa az önkormányzat részé-
ről köszönetet mondott a generációkat felké-
szítő oktató tanári munkájáért, 110 éves isko-
lánk szakmai munkájának színvonala feletti 
őrködéséért és nem utolsó sorban a Her-
ceghalom Gyermekeiért Alapítványban vég-
zett sokéves munkásságáért. Elmondta, hogy 

a gyerekeknek feltéve azt a kérdést, hogy  
„milyen tanárnő volt Adél néni?” egyhangú-
an azt a választ kapta, hogy „szigorú, de min-

denre megtanított bennünket, amire kellett!” 
A lap olvasóinak nevében jó egészséget, nyu-
galmas pihenéssel teli hosszú életet kívá-
nunk!
Az igazgató úr három tanítónak jubileumi 
oklevelet adott át. Széchenyi Zoltánné 25 
éve, Strickerné Zsohár Katalin 30 éve, 
Czinege Jánosné 40 éve tanítja gyermekein-
ket. gratulálunk! 
Az ünnepségen már csak a tanév zárása volt 
hátra. Mint minden évben, idén is jutalom-
könyvek sokaságával díjazták a tanulók ki-
emelkedő tanulmányát, közösségi munkáját, 
spottevékenységét. Nincs mód arra, hogy 
minden gyermeket név szerint megemlít-

sünk, de ki kell emelnünk az „Iskola büszke-
ségét”, herczeg Adélt, valamint a vers és 
prózamondó versenyen megyei fordulóba ju-
tott gebri Dánielt, aki ráadás ajándékként 
egy kerékpárt is átvehetett.
Varga Tóth Csaba igazgató úr végül ki-
mondta a mindenki által várva-várt monda-
tot: A 2012–2013-as tanévet bezárom.
Gyermekeknek, pedagógusoknak és a szü-
lőknek is jó pihenést és feltöltődést a nyárra, 
hogy szeptember 1-jén újult erővel indulhas-
son a következő tanév.

F.Melinda
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ProgrAMoK VoLTAK

Május 26-án volt Herceghalomban a Gyermeknap

Kis Sportágválasztó Herceghalmon

Jól sikerült rendezvényt hagytunk magunk 
mögött. Volt több ugráló vár kicsiknek, 
mászófalas, nagy csúszdás ugráló vár na-
gyobbaknak. A tér közepén felállított meden-
cében lapátkerekes kishajókat hajthattak a ki-

Kirándulás a Veresegyházi 
Medveparkba

Nagy élményben volt részük az első osztá-
lyosoknak. Ilyen közelről és ilyen sok med-
vét csak kevesen láttak még. Többen már 

voltak a gyerekek közül a medveparkba, de 
ezeket az aranyos szőrmókokat látni nem le-
het elégszer. A parkban voltak még farkasok, 
struccok, mosómedvék melyek körül sokat 
időztek a kis elsősök. A kissé borongós idő 
ellenére mindenki jól érezte magtát. Szülők 
és gyerekek egyaránt kissé elfáradva tértek 
haza a délutáni órákban.

Június 8-én második alkalommal 
került megrendezésre a Kis Sport-
ágválasztó. A gyerekek kipróbálhat-
ták magukat. A sportágválasztón 
résztvevő egyesületek: Herceghal-
mi Kempo Dojo SE., Budaörsi Kis-
térség SE., Marcipán SE., Bia-
fittnesz, a HEKKE Táncklub – Fü-
löp Szilvia Fülöp Attila.

csik, a nagyobbak. Egész nap működtek a 
kézműves asztalok, volt arcfestés, hajtogatás, 
csillámtetkó. Mosolysziget Családosok 
Egyesülete szervezésében bébi játszótér mű-
ködött a Manóház felügyeletével. Nem ma-

radhatott el a rendőrségi- és tűzoltó bemutató 
és ismét eljöttek a Budaörsi Kapitányság 
„nyomozó kutyái”.
Volt még mesejáték a KEK-ben, lovas kocsi-
kázás.
Mint a felsorolásból is kitűnik, változatos 
programok várták a gyermekeket, köszön-
hetően Herceghalom Község Önkormány-
zatának, aki az anyagiakat biztosította. De 

Köszönet illeti mindazokat, akik se-
gítsége nélkül ez a rendezvény nem 
jöhetett volna létre: Herceghalom 
Község Önkormányzata, Mosoly-
sziget Családosok Egyesülete, 
Bácsalmási gábor, Izsák Irén, 
Széchenyi Zoltán, Bordács Mik-
lós, Szabó Károly Miklós (hang-
technika).

köszönet illeti mindazokat, akik ennek a nap-
nak a szervezésében és lebonyolításában 
részt vettek. 
Remélhetőleg jövőre is találkozunk minden-
kivel a gyermeknapon.

Szabó György

fELHíVÁS
AZ ANYATEJ VILÁGNAPJA

Ünnepség 2013. augusztus 1-én de.10.00 órakor kerül megrendezésre a KEK-ben,
melyre minden érdeklődőt szeretettel várunk.

Mészáros Katalin védőnő
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hírEK hErCEghALoMBóL

A Labdarózsa Kórus Egyesület az idei évben 
2013. június 1-én rendezte meg a településün-
kön már hagyományos eseménynek számító 
Kórustalálkozót. Bár a meteorológiai nyár el-
ső napja igen hűvösre sikeredett, de a torna-
csarnokban a hangulat a műsor kezdetétől a 
végéig vidám, meleg, szeretetteljes volt. Öt 
együttes lépett fel, melyből kettő, a Kertvárosi 
Bányász Művelődési Otthon Dalköre Tatabá-
nyáról és a Zsámbéki Nótakedvelők Klubja 
először mutatkozott be nálunk. A Népdalkör 
Biatorbágyról és az Alte Edecker Musikanten 
Etyekről már törzsvendégnek számítanak.
A Labdarózsa Kórus Együttes tagjai, mint há-
zigazdák kiváló rendezői munkával mindent 
megtettek, hogy a meghívott fellépők, a ven-
dégek és a faluból a rendezvényre ellátogatók 
igazán jól érezzék magukat ezen a délutánon. 
A műsor gördülékenyen zajlott, az együttesek 
választott dalaikkal színvonalas szórakozást 
biztosítottak az énekeket kedvelő nézőközön-
ségnek. Mint mindig, az etyeki fúvós zenekar 
zárta a műsort és igazi forró hangulatban feje-
ződött be a zenés délután. Utána finom vacso-
rával kedveskedtünk a vendégeknek, sok-sok 
házi süteménnyel édesítettük meg estéjüket. A 

Kórustalálkozó volt Herceghalomban

Kuckók völgye
A Móricz-ligeti játszótér bővítését követően, a település fiataljai máris nagy örömmel vették birtokba a már működő új játékokat. ha-
tározottan új élet kezd kialakulni a korábban nagyon csendes napokat megélt völgy-kereszteződésben. Feltettünk néhány kérdést a 
játszótér mögötti üzletházban működő szolgáltatások üzemeltetőinek, mire számíthatnak azok, akik remélhetőleg egyre gyakrabban 
látogatják az új élményközpontot.

– Valódi tengeri sós levegő Herceghalmon? 
A Sókuckó üzemeltetőjét raksányi Kingát kérdeztük:
RK: Igen, azok számára, akik fontosnak tartják egészségük megőr-
zését, valamint a légúti problémák megelőzését, valódi tengeri sós 
légáramlatok kö zött érezhetik magukat. Már az első látogatás is ko-
moly javulást mutat, különösen a gyermekek esetében. Nem véletle-
nül szerveztük meg az óvoda és a Sókuckó között egy biztonságos 
gyermekszállító kisbusz működését, így több időt tudnak a gyerekek 
a Sókuckóban tölteni.
– Nem drága mulatság ez a szülőknek?
RK: – Ha azt nézzük, hogy mennyibe kerülne eljutni a legközelebbi 
valódi tengerhez, nos annak az összegnek a töredékéből el lehet hoz-
zánk látogatni, a gyerekek ezt követően ismét saját környezetükben 
folytathatják szokásos napi programjukat. Kétségtelenül nem tudjuk 
biztosítani egy utazás élményét, de a gyakori Sókuckó látogatás az 
egészséges életmód gyakorlását jelenti elérhető áron.
– A gyerekekre koncentrálva milyen további tervekről tudna beszá-
molni?
RK: A kuckók sorát a Mackó Kuckó játszóházzal tervezzük bővíteni, 
itt három éves korig biztosítunk kreatív foglalkozásokat a napközben 
nálunk levő gyerekeknek.

jó itókáknak is köszönhetően közös éneklés 
kezdődött, és a zenekar talp alá való muzsiká-
jával sokan táncra perdültek. 
Ezúton szeretnénk megköszönni az Önkor-
mányzat anyagi támogatását, amelyet a ren-
dezvény lebonyolításához nyújtott, valamint 
mindazoknak a segítségét, akik munkájuk-
kal, természetbeni juttatásukkal hozzájárul-
tak az est sikeréhez. 

Jövő évben húsz éves lesz a kórusunk. Már 
most azon törjük a fejünket, hogy hogyan 
tudnánk igazán méltó képen megünnepelni a 
nagy eseményt. 

Dr. Lipka Sándorné kórusvezető                    
Dregusné Pusztai Márta

a Labdarózsa Kórus Egyesület Elnöke

– Mondhatjuk-e azt, hogy a Sándor Móricz tér lassan a Kuckók 
Völgye nevet is felvehetné?
RK: Igen, ha arra gondolok, hogy nyitás előtt 
áll a Móki Kuckó, ahol kicsik és nagyok egyaránt találhatnak megle-
pően alacsony áron, nagyon márkás, újszerű felsőruházati termékeket 
és kiegészítőket. Talán magyarázatra szorul az elnevezés, hiszen a 
Móki Kuckót hász Mónikával közösen fogjuk működtetni, az elne-
vezés a két keresztnévből adódik. 
– Tartogatnak-e meglepetést az egészen fiatalok számára?
Erre a kérdésre már hász Mónika adja meg a választ:
HM: A születésnapi zsúr megrendezése sok szülő számára alkalman-
ként gondot jelenthet. Segítünk abban, hogy a gyerekek részére él-
mény legyen, a szülőknek pedig a probléma megoldását jelentse, ha az 
összejövetelt a korábbi kávézó helyén nálunk tartják. 
– Lesz-e ajánlatuk elsősorban a női látogatók részére?
HM: Természetesen gondoltunk azokra a lányokra, asszonyokra, akik 
szeretnék megőrizni jelenlegi alakjukat, vagy rövid idő alatt szeretnék 
visszanyerni korábbi vonzó külső formájukat. A sztárok kedvenc edző-
gépe a FLABéLOS nálunk is megmutatja mire képes, ha rendszeresen 
foglalkoztatják.
További részletekért és információkért érdeklődjenek
Hász Mónikánál (mobil + 36 30  934 1167), vagy
Raksányi Kingánál (mobil + 36 30 317 5658).
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EgyhÁZI hírEK

VÉRADÁS
Június 28-án, pénteken 15.00–18.00 óráig

véradás lesz a helyi Vöröskereszt
szervezésében!

Szeretettel várjuk minden régi
és új véradónkat

a  Kulturális Egyházi Központban.
Személyi igazolványát, TAJ kártyáját kérjük, 

mindenki hozza magával!
Izsák Irén és Körösladányi Istvánné, 

véradás szervezők

Az ott lakók (is) megelégelték a las-
san derékig érő füvet és gazt a lakó-
parkban. Ők fizetik a közös költséget, 
amelyben a fűnyírás ára is benne fog-
laltatik, de tulajdonos Móric Park Zrt. 
végelszámoltatás miatt nem fizet az 
alvállalkozóknak. Így a gazt hónapok 
óta senki nem nyírta le a parkban. A 
lakástulajdonosok keresik a megol-
dást.

2013 „HIT ÉVE”
A BIAI SZENT ANNA PLÉBÁNIA HERCEGHALOMI fILIÁJA

JúLIuS hAVI SZENTMISÉINEK ÉS LITurgIKuS ESEMÉNyEINEK IDŐPoNTJAI
„ProhÁSZKA IMASZÖVETSÉg” KÖZÖS
róZSAFŰZÉr IMÁDKoZÁS:
minden Szentmise előtt 17.30 órai kezdettel
SZENTMISÉK hErCEghALoMBAN
szombatonként 18.00 órakor kezdődnek

Július 06. szombat 
„…Ezek után az Úr kiválasztott más hetvenkettőt, és elküldte őket kette-
sével maga előtt minden városba …Azt mondta nekik: (Az aratni való 
sok, de kevés a munkás. Kérjétek azért az aratás Urát, küldjön munká-
sokat az aratásba.)…” (Lk 10,1-2) Hetvenkét tanítvány küldése
Július 13. szombat 
„…Jézus akkor így beszélt…(Mit gondolsz…melyik lett a felebarát?) Az 
így felelt: (Az, aki irgalmasságot cselekedett vele.) Jézus erra azt mond-
ta neki: (Menj, és te is hasonlóképpen cselekedjél!)…”
(Lk 10,36-37) Az irgalmas szamaritánus 
Július 20. szombat
„…Az Úr ezt válaszolta neki: (Márta, Márta! Sok mindenre gondod van 
és sok mindennel törődsz, pedig csak egy a szükséges. Mária a jobbik 
részt választotta, és nem is veszíti el soha.)…”
(Lk 10,41-42) Mária és Márta
Július 27. szombat
„…Tanítványi közül az egyik azt mondta neki: (Uram! Taníts meg min-
ket imádkozni…) Erre válaszolta nekik: (Amikor imádkoztok, ezt mond-
játok: Atyám! Szenteltessék meg a te neved, jöjjön el a te orszá god! Min-
dennapi kenyerünket add meg nekünk naponta, miképpen mi is megbo-
csátunk minden ellenünk vétkezőnek, és ne vígy minket kísértésbe.)…” 
(Lk 11,1-4) Az Úr imádsága  

Felhívom figyelmüket, hogy július hónapban: 
2-án SZŰZ MÁRIA LÁTOGATÁSA ERZSÉBETNÉL – SARLÓS 

BOLDOGASSZONY 

3-án SZENT TAMÁS APOSTOL
11-én SZENT SZENT BENEDEK APÁT, EURÓPA FŐVÉDŐSZENTJE 
23-án SZENT BRIGITA SZERZETESNŐ, EURÓPA TÁRSVÉDŐ-

SZENTJE
25-én SZENT JAKAB APOSTOL
ÜNNEPÉRŐL EMLÉKEZÜNK MEG EGYHÁZUNKBAN.
Jézus Imája a „Mi Atyánk, aki a mennyekben vagy szenteltessék meg a 
Te neved. Jöjjön el a Te országod. Legyen meg a Te akaratod, amint a 
mennyben, úgy a földön is.” (10) Az egész keresztény spiritualitásban 
különösen fontos az akarat kérdése, de nem csak az iszlám és a zsidó ha-
gyomány szerint is az, aki a saját, és nem Isten akarata szerint cselek-
szik, nem egyszerűen bűnt követ el, hanem ez maga a bűn. Hiszen ez az 
engedetlenség minden rossz forrása, ez okozta az angyalok bukását és 
az ember bűnösségét. Éppen ezért lehetségesek olyan élethelyzetek, 
amikor az ember számára a Miatyánk elimádkozásakor a tökéletes imát 
annak megvallása jelenti, hogy „Legyen meg a Te akaratod”. Ekkor az 
ember beleegyezik saját magára vonatkozóan Isten akaratának megvaló-
sulásába, így mintegy hozzájárulva a Megváltás beteljesedéséhez. „Nem 
mindenki, aki azt mondja nekem: „Uram, Uram!”, megy be a mennyek 
országába, csak az, aki megteszi Atyám akaratát, aki a mennyben van.” 
(Mt 7,21). (folytatás következik)

A „KERESZTÉNY SZELLEMISÉGŰ HÉTFŐ ESTI BESZÉLGETÉ-
SEK a HIT ÉVE keretében” rendezvényünket SZEPTEMBER HÓNAP-
TÓL folytatjuk.
Településünkön élő, dolgozó, látogatásra, pihenésre betérő keresztény 
testvéreinket szeretettel várjuk Szentmisére!
Egyházmegyénk hitéletéről olvashatnak a: http://www.szfvar.katoli-
kus.hu, valamint a http://www.szfvar.katolikuscsaladok.hu honlapo-
kon. Klikkeljen rá Ön is / és Te is! Térjen / Térj be hozzánk, mert a 
harang Önökért / Érted is szól!

Herceghalom Filiája Lányi István

MEGSZÜLETTEK
Sántha Gyula és Mészáros Ágnes kislánya
Sántha Luca

Stark Zoltán és Stark Eszter kisfia 
Stark Alexander Ádám

Zolnai István és Szőllősi Szilvia kisfia
Zolnai gergely

ISTEN ÉLTESSE ŐKET SOKÁIG!

ANYAKÖNYVI HíREK

A Vitális Park lakói lenyírták a füvet

Vitális Park fűnyírás előtt Vitális Park fűnyírás után




